
 

Protokoll vid Årsmöte i 

föreningen MALENBO 

25 Juli 2024 kl 18.30 i Kommunhuset  

 

Närvarande: Malenbos styrelse samt ca 70 medlemmar 

 

 

Inbjudna talare:  

Till årets möte hade vi bjudit Jan Bernhardsson, chef för teknik & service på 

Båstad kommun, samt  Sven-Inge Granlund, avdelningschef, drift och 
underhåll på NSVA, för att få information om planerna för att förebygga 

översvämning vid framtida skyfall.  

Vi fick information om bakgrunden och komplexiteten att lösa problemen men 
att man jobbar på det. En tidsplan kunde dock inte ges. Länsstyrelsen är också 

inblandad, då de måste godkänna många åtgärder. Det blev en livlig 
diskussion och många frågor från medlemmarna, liksom förslag som 

tjänstemännen tog med sig. Vi i styrelsen kommer att följa upp detta problem. 

 

 

1. Öppnande - Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade 

mötet öppnat.  
 

2. Dagordningen – Årsmötet godkände den föreslagna dagordningen. 
 

3. Val av mötesledare – Till mötesledare valdes ordföranden Tobias 
Brask. 

 
4. Val av mötessekreterare – Till mötessekreterare valdes Caroline 

Prabert. 
 

5. Val av två protokollsjusterare – Årsmötet valde Kaj Abbestam och 
Gustaf Lindskog att tillsammans med ordföranden justera dagens 

protokoll. 

 
6. Godkännande av kallelsens utskick – Årsmötet godkände 

kallelsen och att den sänts ut i god tid före mötet. 
 

7. Årsberättelsen – Ordföranden gick igenom styrelsens berättelse av 
verksamhetsåret, som även ligger på hemsidan.  

 
 

 



8. Revisorernas berättelse – Vår revisor Bo Ekelund redogjorde för 

årsredovisningen för verksamhetsåret 2023-06-01 tom 2024-05-31. 
samt föredrog revisorernas yttrande över årsberättelse och 

årsredovisning och att de tillstyrkte ansvarsfrihet för styrelsen. 
 

9. Ansvarsfrihet för styrelsen – Årsmötet beslutade ansvarsfrihet för 
styrelsen för det gångna verksamhetsåret. Ordföranden framförde ett 

tack till styrelsen för gott samarbete. 
 

10. Val av styrelseordförande – På årsmötets förslag återvaldes Tobias 
Brask till ordförande för verksamhetsåret 2024-2025. 

 
11. Val av styrelseledamöter – Val av 4 ledamöter på 2 år. Mötet 

föreslog och godkände omval av Lena Elisson, Gunnar Ericsson, Ann-
Louise Abbestam och Karin Wennström.  

 

12. Val av revisorer – På årsmötets förslag omvaldes Peter Lindskog 
och Bo Ekelund till revisorer för räkenskapsåret 2024-2025. 

 
13. Val av revisorssuppleanter – På årsmötets förslag omvaldes Per-

Olov Sköld, till revisorssuppleant för räkenskapsåret 2024-2025. 
 

14. Val av valberedning – Då ingen anmälde intresse att ta på sig 
denna uppgift beslutade årsmötet lämna uppgiften till styrelsen för 

kommande verksamhetsår också. 
 

15. Årsavgiften – Styrelsen framförde genom ordföranden, en 
oförändrad årsavgift på 150 kronor. Årsmötet fastställde årsavgiften 

till kommande verksamhetsår till 150 kronor. 
 

16. Information om prioriterade frågor – Ordföranden sa att vi 

kommer följa upp frågan om översvämningsproblemen, samt jobba 
vidare med ett förslag om en busskur vid Kungsbergsvägen, förutom 

flera andra frågor.  
 

17. Insända frågor, samt frågor som diskuterades under mötet - 
Inga insända frågor har kommit in före årsmötet i år.  

 
Om man har frågor under året, tveka inte att kontakta 

styrelsen. Kontakta oss via e-mail: styrelsen@malenbo.se 
 

 

18. Övrigt – Ann-Louise Abbestam nämnde att hon går förbi paviljongen 
ovanför Malenbadet (i Havsbadsparken) varje dag och tänker att det 

vore trevligt med lite foton/tavlor från tiden då Malens Havsbads 
strandhotell fortfarande fanns. Har ni idéer eller gamla foton att 

sända oss, ber vi er sända det till oss via mail styrelsen@malenbo.se 
så skall vi försöka förverkliga idén.  
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19. Avslutning – Ordföranden tackade alla för visat intresse och 

avslutade mötet. Karin Wennström hälsade alla välkomna till kaffe, 
fralla och trevlig samvaro i fikarummet intill.  

 

 

Båstad den 27 Juli 2024 

 

Vid protokollet:  ____________________________ 

   Caroline Prabert 

 

 

Justeras: _______________________ _________________________ 

 Kaj Abbestam  Gustaf Lindskog 

 

 

Ordföranden:  _________________________ 

   Tobias Brask 


